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از گشت ارشاد تا گشت کشتی
حسین عابدینی

وقتی کرونا در جهان همه گیر شد، خیلی ها از این ویروس زخم خوردند، بیشتر 
از همه ورزش و ورزشکاران جراحت دیدند. کشتی گیران پیروز در مسابقه جهانی 
و المپیک مقابل حریفان، افرادی بودند که دست شان به عنوان برنده بالا نمی رفت 
و زیر بغل پهلوانی آنها ثبت و ضبط نمی شد و عکس یادگاری باقی نمی ماند چون 
به دلیل رعایت آداب بهداشــتی دست داور وسط به جای کشتی گیر بالا می رفت. 
مسابقات کشتی جهانی امیدهای جهان در اسپانیا که همین چند روز قبل با نایب 
قهرمانی تیم ملی کشــتی امیدهای ایران در رشته کشتی آزاد تمام شد وضعیت 
ســابق را احیا کرد یعنی داور وسط دو کشتی گیر برنده و بازنده را به وسط تشک 
فراخوانده و با اعلام قاضی دست فرد برتر را نشان همگان می داد و زیر بغل او را همه 
می دیدیم تا اصطلاح رایج فیمابین کشتی گیران که زیر بغلشو کسی ندیده معنی دار 
شــود. در مسابقات پایان یافته قهرمانی جهان اســپانیا، برگزار کنندگان اتحادیه 
جهانی کشتی با سلیقه خاص خود چند داور وسط مبارزه قهرمانان کشورمان را به 
خانم های داور دعوت شده دادند و در اکثر این رویدادها بچه های ما پیروز شدند. در 
پایان کشتی ها تا داور خانم تصمیم می گرفت دست کشتی گیر ایران را بالا ببرد و 
اعلام نتیجه کند، رسانه خیلی ملی در شبکه ورزش و شبکه سه تصویر آبشار نشان 
می داد! موقعی تصویر تشــک محل مسابقه را می دیدیم که دو نفر با دوبنده آبی و 
قرمز داشتند تشک را ترک می کردند واقعا خسته نباشید با این تدبیر تان از گشت 
ارشاد به گشت کشتی رسیدیم!؟ بالاخره دعای کشتی گیران و مردم اجابت شد در 
کشتی فینال وزن 125 کیلوگرم این واقعه، امیررضا معصومی دلاور خطه گیلان 
کشــورمان با حریف گرجستانی اش داور وسط خانم نبود و خوشبختانه معصومی 
حریف گرجســتانی را با امتیاز عالی ضربه فنی کرد و داور دســتش را بالا برد و 

تلویزیون صحنه را نشان داد و زیر بغلش را همه دیدیم، مبارک باشد.

نگاه

پرافتخارتریــن دختر دوچرخه ســوار ایــران علت مدال 
نگرفتنــش در قهرمانی آســیا 2۰22 را بازگو و ادعا کرد که 
مدالش بخاطر بی دقتی سرپرســت تیم از دست رفت. فرانک 
پرتو آذر در گفتگو با ایسنا درباره اینکه با وجود برنامه ریزی 
که برای مدال مسابقات دوچرخه سواری کوهستان قهرمانی 
آســیا داشــت، موفق به گرفتن آن نشــد، بیان کرد: بعد از 
مسابقات قهرمانی آسیایی تایلند، در این دو سال خیلی تلاش 
کردم تا بدنم را آماده نگه دارم و بتوانم در مسابقات قهرمانی 
آســیایی 2۰22 کره جنوبی نتیجه لازم را بگیرم. تیمم برای 
امسال یک میلیارد تومان برای من هزینه کرد و 2۰ هزار یورو 
تجهیزات در قهرمانی آســیا همراهم بود و کاملا آماده بودم. 
مسابقات انفرادی قهرمانی آسیا برای من خیلی مهم بود که 
هم ســطح خودم را نشــان دهم و هم ببینم برای مسابقات 
کسب ســهمیه المپیک و بازی های آسیایی در چه شرایطی 

قرار دارم. 
همه دیدند چه پیشرفتی داشتم 

او ادامه داد: اختلاف ســطحی هم که من داشتم در طول 
مسابقه کاملا مشخص بود و حتی فیلم های مسابقه من نیز 
موجود است و همه دیدند که من چقدر پیشرفت داشته ام و 

به چه جایگاهی در آسیا رسیده ام. 
سرپرست تیم برنامه ریزی داشت 

زمان را از دست نمی دادم
پرتو آذر در مورد پنچر شــدن دوچرخه اش در مسابقات 
قهرمانی آسیا ادعا کرد: پنچری جزو از رشته ما است و پیش 
می آید اما اگر یک تیم برنامه ریزی داشــته باشد که در این 
مواقع چه کاری انجام دهد، زمان کمتری از دســت می رود. 
دوچرخه من در مسابقه پنچر شد و اگر سرپرست تیم )ناصر 
شهبازی( برنامه ریزی داشــت، لازم نبود که خودم مسیر را 
پیاده بروم تا طوقه ام را عوض کنم و جایگاه سوم من احتمالا 
حفظ می شــد چون با نفر بعدی خود اختلاف زیادی داشتم. 
قطعه ای برای پنچری اســت که به اندازه یک بند انگشــت 
است و اگر آن را داشتم داخل لاستیک فرو می کردم و دیگر 
لاستیک دوچرخه ام اینقدر سریع باد خالی نمی کرد که مجبور 

شوم پیاده دوچرخه را ببرم و زمان زیادی را از دست بدهم.
او افزود: من اگر می دانستم که هیچ برنامه ریزی از سمت 
سرپرست - مربی که همراه تیم اعزام شد در این مورد وجود 
ندارد، تجهیــزات لازم برای این شــرایط را هم همراه خود 

می بردم. همانطور که گفتم 2۰ هزار یورو تجهیزات همراهم 
بــود و بردن وســایلی که قیمت آنها بــه ۴۰۰ تا 5۰۰ هزار 
تومان می رســد، کار خاصی برای من نبود و زمان زیادی را 
از دست نمی دادم. پرتوآذر در پاسخ به این پرسش که اطلاع 
داده بودید چنین وسایلی لازم دارید؟ تاکید کرد: این وظیفه 
من نیست و سرپرست باید لوازم را بیاورد. اگر قرار باشد من 
بگویم کدام وسایل را بیاورد پس سرپرست چه نقشی دارد؟ 
مــن تیم های دیگر را دیده ام و می دانــم که همه لوازم را با 
خود می آورند تادوچرخه سوار در حین مسابقه زمان کمتری 
از دســت بدهد.به هر حال پنچری جزو مسابقه ما است اما 
سرپرست همراه خود هیچ لوازمی نیاورده بود تا اگر در حین 
مسابقه اتفاقی افتاد، آماده باشد و زمان کمتری از دست برود. 
حتــی من خودم کار پنچر گیری را انجام دادم. برای من این 
سوال مطرح است چرا نباید تیم ملی ایران همانند کشورهای 
دیگر برنامه ای برای اتفاقات احتمالی داشــته باشد؟ حتی ما 
خودمان به سرپرســت گفتیم دو غلتک بیاورد تا رکابزنانی 
که همزمان مســابقه دارند، هر دو بتوانند همزمان از غلتک 
اســتفاده کنند اما در محل مســابقات متوجه شدیم یکی از 

غلتک ها کار نمی کند و حتــی چک  نکرده بودند که ببینند 
غلتک ها سالم هستند یا نه.   

سرپرست شماره من را فراموش کرده بود بیاورد!
پرافتخارترین دختر دوچرخه ســوار ایران در مورد دومین 
رقابت خود در مســابقات قهرمانی آســیا که در ماده حذفی 
بود و در آنجا هم به مدال نرســید، ادعا کرد: من هم حریفان 
را می شــناختم و هم با مسیر آشنا بودم و 1۰۰ درصد مدال 
می گرفتم اما متاســفانه سرپرست شــماره من را از هتل با 
خودش نیاورده بود و فراموش کرده بود. فاصله هتل تا محل 
مســابقه هم نزدیک ۳5 دقیقه با اتوبوس بود و امکان اینکه 
برگردد و شماره را بیاورد وجود نداشت. چون شماره نداشتم، 
نتوانستم سر زمان مشخصی که برایم تعیین شده بود، مسابقه 
ام را شروع  کنم و تا اینکه بخواهم دوباره شماره بگیرم طول 
کشید و حدود 2 دقیقه دیرتر از زمان رسمی خودم، مسابقه 
را آغاز کردم. مدت زمانی که مســابقه را دیر شروع کردم به 
رکورد زمانی من اضافه شد. برای من بسیار سخت بود که این 
مسئله را بپذیرم. با توجه به این همه تلاش و هزینه هایی که 
شده بود، این اتفاق برای من ناراحت کننده است اما به خودم 

ثابت شد که جزو رکابزنان برتر آسیا هستم. 
مدالم بخاطر اشتباه سرپرست از دست رفت

او در پاسخ به این پرسش که به مسئولان فدراسیون اطلاع 
داده است که در مســابقه چه ناهماهنگی هایی اتفاق افتاده 
است؟ گفت: به فدراســیون اطلاع دادم و امیدوارم پیگیری 

شود. 
اما نمی دانم چرا هیچ کدام از مســئولان ورزش کشــور 
صدایم را نمی شــنوند؟ برای قهرمانی آســیا زحمت زیادی 
کشیده بودم و نمی توانم بپذیرم که مدال من به خاطر اشتباه 
سرپرست از دســت رفت. وظیفه سرپرست در مسابقات چه 
چیزی اســت و این که نمی تواند حتی یک شماره هم بدهد 

اشتباه پذیرفتنی نخواهد بود.
بخاطر بی دقتی یک میلیارد هزینه آتش زده شد

پرتوآذر افزود: من به عنوان ورزشکار تمام وظایفم را انجام 
دادم و حتی لــوازم و تجهیزات را هم خودم تهیه کردم و به 
ورزشــکاران دیگر هم قرض دادم. تیم من قبلا به من گفته 
بود که برای من نفر می فرستد تا در مسابقه حواسش به من 
باشــد و نتیجه بگیرم اما من گفتــم در قالب تیم ملی ایران 
اعزام می شــوم و خودم را از بقیه ایــن نفرات جدا نمی کنم. 
فدراسیون در این شرایط به سختی توانست هزینه های اعزام 
تیم را پرداخت کند و این بی دقتی باعث شــد یک میلیارد 
هزینه دولت آتش زده شود در صورتی که اگر کسی را همراه 
خودم داشتم دو مدال قهرمانی آسیا را الان در اختیار داشتم 
و هزینه هفتاد میلیون تومانی که فدراســیون برای من کرده 

بود هم بی نتیجه نمی ماند. 
امیدوارم اتفاقات قهرمانی آسیا پیگیری شود

دختر رکابزن ایران هم چنین گفت: مسابقات سال آینده 
بسیار مهم هستند. مسابقات قهرمانی آسیا در پیش است که 
کسب سهمیه المپیک پاریس دارد و بازی های آسیایی را در 
پیــش داریم و آنجا، جای هیچ آزمون و خطایی وجود ندارد. 
نباید به راحتی نتیجه تمام زحمات و هزینه ها هیچ شود. من 
اگــر خودم نتیجه نمی گرفتم الان مــن را نقد می کردند که 
فرانک پرتوآذر خودش نتیجه نگرفته است اما حالا که اشتباه 
از سوی فرد دیگری بوده است، امیدوارم که حداقل پیگیری 
کنند و من ببینم که نسبت به این مسئله پیگیری شده است.

امیدوارم نظارتی در این مورد وجود داشته باشد و دیگه هر 
کسی به صورت سلیقه ای وارد تیم ملی نشود.

دارنده مدال طلای ســنگین وزن المپیک 2۰12 لندن 
معتقد اســت هنوز هم مبالغ قرارداد کشتی گیران در لیگ 
برتر در مقایســه با رشــته های دیگر بسیار ناچیز و محدود 

است.
به گزارش مهر، کمیل قاسمی به عنوان یکی از آزادکاران 
اســبق تیم ملی کشتی کشــورمان، کارنامه درخشانی در 
سنگین وزن دارد و با مدال های رنگارنگ جهانی و المپیک 
یکی از مفاخر این رشــته محسوب می شود. او که امسال به 
عنــوان مدیرفنی تیم هوتن پای به لیگ برتر کشــتی آزاد 
گذاشته معتقد اســت باید کار کرد تا اسپانسرهای مالی از 
کشتی فراری نشــوند و حضور آنها در این عرصه مستمر و 

طولانی مدت باشد.
قهرمان بازی های المپیک 2۰12 لندن در همین راستا 
به حضورش در تیم هوتن اشاره کرد و به خبرنگار مهر گفت: 
تیم ما برای نخســتین بار در لیگ برتر شــرکت کرده که 
امیدوارم با اتفاقاتی که در لیگ برتر امسال شاهد آن خواهیم 
بود، حضور این تیم مستمر و طولانی باشد. خوشبختانه فعلًا 
که اسپانسر این تیم با انگیزه و علاقه زیادی وارد لیگ کشتی 

شده و قصد دارد به نتایج خوبی دست یابد.
قاســمی با اشــاره به اتفاقاتی که سالهای گذشته باعث 
رفتن اسپانسرهای مالی از عرصه تیمداری کشتی ادامه داد: 

متأسفانه ما در سال های قبل بارها می دیدیم که یک تیم با 
تمام توان و انگیزه وارد گود می شد اما رفته رفته با اتفاقاتی 
که در طول برگزاری لیگ رخ می داد، اسپانســرها رفتن را 
بــر ماندن ترجیح می دادند. به همین دلیل تنها دغدغه من 
و اهالی کشــتی این اســت که تیمداری در لیگ کشتی با 
گذشته متفاوت شود و کشتی گیران و مربیان بتوانند برای 
مدت زیادی در قابل تیم های مختلف در این عرصه حضور 
یابند. بی تردید چراغ لیگ با استقبال همه جانبه و پر تعداد 
اسپانسرها روشن تر خواهد بود و شور و حال بیشتری به این 

مسابقات می بخشد.
ملی پوش اســبق کشتی آزاد کشــورمان در واکنش به 
برخی اظهارات در خصوص دســتمزدهای بالا در لیگ برتر 
گفت: من هم برای ســالهای زیادی به عنوان کشــتی گیر 
در لیگ برتر حضور داشــتم و با مبالغ بسیار ناچیز کشتی 
گرفتــم. به همین دلیل معتقدم مبالغــی که در لیگ برتر 
بین تیم ها و کشــتی گیران رد و بدل می شود در مقایسه با 
رشته های دیگر بسیار ناچیز است و اصلًا قابل قیاس نیست. 
البته کشتی همواره با این مشکل روبرو بوده که خوشبختانه 
امسال شــاهد قراردادهای بهتری نســبت به سالهای قبل 
بودیم که امیدوارم این موضــوع ارتقا یابد و باعث دلگرمی 
و انگیزه بیشتری برای کشتی گیران شود. قاسمی در پایان 

گفت: البته باید به اسپانسرهای مالی هم حق داد چون آنها 
با هدف دیده شدن و تبلیغات وارد لیگ کشتی می شوند و 
یکی از مهمترین مشــکلات لیگ، زمان کوتاه آن است. از 
ســوی دیگر نمی توان رقابتهای لیگ را بیش از حد طولانی 

کرد چون کشتی گیران باید وزن کم کنند و فشار زیادی را 
متحمل خواهند شد. در نتیجه باید طوری برنامه ریزی شود 
که هر دو طرف از وضعیت و شرایط لیگ راضی باشند و در 

نهایت لیگی پویا و جذاب را رقم بزند.

رئیس فدراسیون بســکتبال گفت: شادی 
همــه ما در گرو صعود ایــران به جام جهانی 
اســت ولی برخی  دوســت ندارند، تیم ملی 

بسکتبال به جام جهانی برود.
به گزارش خبرگزاری تسنیم، جواد داوری 
در مورد حضور تیم ملی بســکتبال ایران در 
مســابقات انتخابی جام جهانی 2۰2۳ اظهار 
داشت: از زمانی که وارد فدراسیون بسکتبال 
شــدم، شــروع به ایجاد تغییرات در تیم ملی 
با شــیبی ملایم کردیم، چون آینده بسکتبال 

ایران به دست این جوانان است.
رئیس فدراسیون بسکتبال درباره پیشنهاد 
تیم ملی بســکتبال اســترالیا برای برگزاری 
دیدار این تیم مقابل ایران در کشــوری ثالث 
گفت: استرالیا درخواستی برای برگزاری بازی 
با ایران در کشوری ثالث دارد که برای ما قابل 
قبول نیســت. آنها خواســته اند بازی به جای 
ایران در لبنان برگزار شود، ولی حق میزبانی 
با ایران اســت و ما می خواهیــم از این امتیاز 

استفاده کنیم.
تغییــر میزبانی، شــرایط خاصــی دارد و 
کنفدراسیون بســکتبال آسیا در آینده باید با 
این گونه چالش ها مبارزه کند. همه چیز برای 

میزبانی و بازی با استرالیا در تهران مهیاست، 
ولی نمی توانیم در مورد تیم اســترالیا تصمیم 

بگیریم.
داوری که بــا برنامه ورزشــگاه گفت وگو 
می کرد، ادامه داد: نگران این موارد نباشــید. 
من حدود دو ماه است با این گونه موارد درگیر 
هســتم، ولی بازی ها برگزار شــده اند. ایران، 
کشور پرافتخار و قابل احترامی است و مطمئن 
باشید از این مورد هم سربلند بیرون خواهیم 

آمد.
جــواد داوری در ادامــه خاطــر نشــان 
کرد: حدود هشــت ماه اســت که مسئولیت 
فدراسیون بسکتبال را قبول کرده ام و تنها به 
اجرای برنامه های گذشته و سر و سامان دادن 

به اعزام ها پرداخته ایم.
قطعاً همه تصمیماتــی که پیش از گرفته 
شــده، درســت نبوده اســت و مــا در حال 
برنامه ریــزی بــرای آینده و تا ســال 1۴۰8 
هســتیم. بســکتبال باید از تهران به ســایر 

استان ها پخش شود.
برنامــه ویژه ای برای بانوان داریم. تیم ملی 
بانوان ایران با حمایت بیشــتر باید از رده آخر 

دسته B آسیا به دسته A صعود کند.
رئیــس فدراســیون بســکتبال در مورد 
فعالیت برخی هیئت ها برای برگزاری مجمع 
فوق العــاده و به نوعی اســتیضاح وی تصریح 
کرد: من و همکارانم همیشــه با زیاده خواهی، 

مبارزه کرده ایم.
 دبیر یکی از هیئت ها و رئیس یک هیئت 
دیگر، مباحثی را مطرح کرده و درخواست های 
غیرمعقولی داشــتند. فرصت مــن آنقدر کم 
اســت که زمانی برای رسیدگی و ورود به این 
مســائل کم اهمیت ندارم. تیمی با نام »خانه 
بســکتبال« وارد لیگ برتر شده بود که این، 

یک تخلف است.
ایــن تیم در لیگ برتر، روی یکی از دو پله 
آخر قرار گرفته و باید به دســته یک سقوط 

کند.

بعد از این قضیه، شــروع به حاشیه سازی 
شــد. من با مدیرکل آن اســتان حرف زدم و 
مشکل خاصی نیست. متأسفانه برخی دوستان 

اصلًا به قوانین آشنا نیستند.
داوری دربــاره اینکــه گفته می شــود از 
استفاده  بســکتبال  فدراسیون  در  دوستانش 
کــرده و افراد منتســب به فدراســیون قبلی 
را اخراج کرده اســت، گفــت: کارنامه من در 

اصفهان مشخص است.
مــن هیچ دوســت و رفیقــی در اصفهان 
نداشــتم، ولی ۴۰ رأی آوردم. کنار گذاشتن 
افرادی که با فدراسیون قبلی همکاری داشتند 

هم درست نیست.
برخی دوستان که حتی با قوانین هم آشنا 
نیستند با شیطنت به سراغ برخی دیگر رفته 

بودند که جای نگرانی نیست.
وی ادامــه داد: شــادی همه مــا در گرو 
صعود ایران به جام جهانی اســت ولی برخی  
دوســت ندارند، تیم ملی به جام جهانی برود. 

مــا می خواهیم با این فســاد، رانت و اتفاقات 
برنامه ریزی شده مبارزه کنیم.

رئیس فدراسیون بســکتبال اظهار داشت: 
ســال های قبل در زیرساخت ها بسیار ضعیف 
عمل شــده است و ما تلاش کردیم خدشه ای 
به اعزام ها و تهیه بلیت وارد نشود. وقتی وارد 
فدراسیون بسکتبال شدم، اسپانسر، قراردادی 
سه ساله داشــت که در پایان لیگ امسال به 

پایان می رسد.
متأســفانه همــکاری بــا این اسپانســر، 
مشکلاتی دارد و بدون برطرف شدن مشکلات 

مالی، اتفاق مثبتی نخواهد افتاد.
داوری در مورد همکاری با ســعید ارمغانی 
ســرمربی تیم ملی بسکتبال گفت: روندی که 
با ارمغانی برای تیم ملی ترسیم کردیم، تزریق 
جوانان به تیم ملی با شیبی ملایم بود. جوان 
بودن تیم هم تاوانی دارد که باید پرداخت کرد 

و صبور بود.
تشکیل تیم ایران نوین نیز برای بسکتبال 
ایران، خیلی مفید بود. چرخه بازیکن ســازی 
باید ادامه دار باشــد. صعود تیــم ملی به جام 
جهانی، نشــان می دهد تصمیماتی که گرفته 

شده، درست بوده است.

اشتباهات عجیب سرپرست ایران در دوچرخه سواری قهرمانی آسیا

 چگونه دو مدال پرتوآذر پرپر شد!

کمیل قاسمی:

بودجه یک تیم کشتی برابر با یک بازیکن رشته های دیگر است

رئیس فدراسیون بسکتبال: 

برخی افراد دوست ندارند تیم ملی بسکتبال به جام جهانی برود

بازیکن پیشــین تیم فوتبال پرســپولیس معتقد است، 
سرخپوشــان با همین برد های اقتصــادی هم می توانند در 

پایان لیگ قهرمان شوند.

محمود کلهر در گفت وگو با خبرنگار ورزشی خبرگزاری 
تســنیم درباره پیروزی یک بر صفر پرسپولیس مقابل مس 
کرمان اظهار داشــت: پرسپولیس مقابل مس کرمان خیلی 

خوب و منطقی بازی کرد. مسی ها برای گرفتن حداقل امتیاز 
به ورزشگاه آزادی آمده بودند و بیشتر تاکتیک این تیم روی 
دفاع و ضدحمله بود. شــاگردان گل محمدی هم یک بازی 
منطقی انجام دادند و توانستند علاوه بر کسب سه امتیاز با 

تثبیت جایگاه شان در صدر جدول به تعطیلات بروند.
وی در واکنش به ســومین پیروزی پیاپی پرســپولیس 
که با برتری حداقلی به دســت آمــد، تصریح کرد: در لیگ 
امسال اکثر تیم ها به خوبی تجهیز شدند و کار برای تیم های 
بزرگ خیلی سخت شده است. تیم های دیگر مثل سپاهان 
و اســتقلال هم در برخی از بازی ها به مشکل می خورند و 
حتی باعث می شود که امتیاز هم از دست بدهند. همانطور 
که گفتم پرســپولیس در مســیر خوبی قرار گرفته است و 
تاکتیک های مختلفی را هــم در بازی هایش از جمله بازی 
با مس امتحــان می کند و من معتقدم بــا همین بردهای 
اقتصادی می تواند در مسیر قهرمانی قرار بگیرد، چون وقتی 
یک تیمی که مدعی قهرمانی اســت، سه امتیاز بازی هایش 
را کســب می کند و در صدر جدول می مانــد، دیگر نباید 
نگران باشد و تفاضل گل و تعداد گل های زده اهمیتی پیدا 

نمی کند.
بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس افزود: در لیگی که 

تیم هــا خیلی نزدیک به هم بازی می کنند، نمی توان انتظار 
داشت که در همه بازی ها گل های زیادی به ثمر برسد. وقتی 
جدول را نگاه می کنیم تیم ها با فاصله بسیار کمی نسبت به 
هم در جدول قرار دارند و مهمترین اتفاق این است که یک 
تیم ســه امتیاز را کسب کند. خوشبختانه پرسپولیس بعد 
از اینکه مقابل تراکتور در آزادی شکســت خورد، به مصاف 
سپاهان رفت که در اصفهان یک امتیاز گرفت و در سه بازی 
بعدی اش هــم 9 امتیاز حیاتی را به دســت آورد. قطعاً در 
چنین لیگی پیروزی و کسب سه امتیاز اهمیت فراوانی دارد.

کلهر در پاسخ به این سؤال که پرسپولیس می تواند روند 
موفقیتش را پس از جام جهانی حفظ کند، خاطرنشان کرد: 
قطعــاً چنین تعطیلی برای تیم های بــزرگ و بالای جدول 
سخت تر خواهد بود. اکثر تیم ها شکل خودشان را پیدا کردند 
و بازیکنان در ترکیب جا افتادند و تیم هایی مثل پرسپولیس، 
استقلال و ســپاهان که در کورس قهرمانی هستند بیشتر 
ضربه می خورند. اگر یک هفته بیشــتر مسابقات ادامه پیدا 
می کرد و تیم ها تعطیلی کمتری داشتند شرایط بهتر می شد. 
قطعاً کادر فنی پرسپولیس هم برای این تعطیلی برنامه ریزی 
مناســبی را تدارک می بیند تا پرسپولیس شرایط خوبش را 

حفظ کند.

پرسپولیس چطور با بردهای اقتصادی در مسیر قهرمانی قرار می گیرد؟

روی کین:
نگران خط دفاعی و دروازه بان انگلیس هستم

کاپیتان سابق منچستریونایتد 
نگرانی خــود را بابت ضعف خط 

دفاع و دروازه انگلیس بروز داد.
به گزارش ایســنا و به نقل از 
دیلی میرور، روی کین به عنوان 
 ITV Sport یکی از کارشناسان
در طول جــام جهانی قطر تایید 
شده است. کاپیتان سابق ایرلند 
معتقد است که برزیل می تواند قهرمانی در این دوره از رقابتها را به دست بیاورد. 
او همچنین عنوان کرد نگران دفاع انگلیس و دروازه بان این تیم اســت. کین در 
قطر با تعدادی از کارشناســان همراه خواهد شد تا جام جهانی 2۰22 را پوشش 
دهد. گری نویل، گریم ســونس و یان رایت به کاپیتان سابق منچستریونایتد در 
قطر خواهند پیوســت تا پوشش جام جهانی برای شبکه ITV انجام شود. روی 
کین درباره وضعیت تیم ملی انگلیس گفت: انگلیس برای صعود از گروه مشکلی 
نخواهد داشــت و آنها برابر رقیبانشان بسیار قوی خواهند بود. فشار زیادی روی 
هری کین برای گلزنی وجود دارد و من همچنان نگران دفاع انگلیس و دروازه بان 
آنها هستم.  او افزود: من دوست دارم جود بلینگام یک تورنمنت خوب را  داشته 
باشــد. او بسیار فراتر از سن و ســال خود بازی می کند و ورزشکار خوبی به نظر 
می رسد و بالغ است. او در حال حاضر بازی های خوبی را برای بوروسیا دورتموند 
انجام می دهد و امیدوارم در جام جهانی نیز همینطور باشد. جام جهانی 2۰22 
قطر قرار است از 29  آبان آغاز شود و قطر میزبان در بازی افتتاحیه این رقابتها 
بــه مصاف اکوادور می رود. انگلیس یک روز بعــد اولین بازی خود را برابر ایران 

برگزار می کند، در حالی که ولز در اولین بازی خود میزبان ایالات متحده است.

خطر مصدومیت جهانبخش رفع شد
علیرضــا جهانبخش با وجود 
مصدومیت و تعویض شــدن در 
بازی شــب گذشــته فاینورد، از 
امروز در تمرینات تیمش حاضر 
خواهد شــد. به گزارش ایســنا، 
جهانبخش، هافبــک  علیرضــا 
فاینورد و بازیکن تیم ملی فوتبال 
ایران مشــکلی بــرای حضور در 
تمرینات تیمش ندارد و با وجود زدن دو بخیه روی دست خود، می تواند تیمش 
را همراهی کند.  علیرضا جهانبخش پنج شنبه در چارچوب مرحله گروهی لیگ 
اروپــا از ابتدا برای فاینورد به میدان رفت اما تلاش او برای کنترل توپ در نیمه 
دوم منجر به مصدومیت و تعویض شــدن این بازیکن در دقیقه ۶۰ شــد.  او در 
حالی زمین را ترک کرد که از ناحیه دســت دچار مصدومیت شده بود اما بعد از 
زدن چند بخیه، می تواند بدون مشکل خاصی در تمرینات فاینورد شرکت کند.  
کادر پزشکی تیم ملی ایران بلافاصله وضعیت این بازیکن را جویا شده بود و در 
حال حاضر خطری جهانبخــش را تهدید نمی کند.  مصدومیت این بازیکن در 
فاصلــه 2۳ روز تا بازی ایران و انگلیــس در جام جهانی نگرانی هایی را به دنبال 

داشت که با حضور او در تمرینات فاینورد، این خطر رفع شده است.

انصراف  هاشمی و بیرانوند 
از وزنه برداری قهرمانی جهان

دو وزنه بــردار از حضــور در 
اردوی تیم ملی برای شرکت در 
مسابقات قهرمانی جهان انصراف 
دادنــد.  به گزارش ایســنا، رضا 
بیرانوند و علی هاشمی از حضور 
در اردوی تیــم ملی وزنه برداری 
برای رقابت هــای جهانی کلمبیا 
انصراف دادنــد. با نظر کادر فنی 
میــر مصطفی جوادی هم به دلیل کاهــش وزن در زمان تعطیلی اردو در زمان 
برگزاری رقابت های وزنه برداری قهرمانی آسیا،  موقتا به وزن 81 کیلوگرم رفت و 

در جهانی در این وزن رقابت خواهد کرد.
حاضرین در اردوی جهانی این نفرات هستند: 

دسته ۶۷ کیلوگرم: حافظ قشقایی
دسته 81 کیلوگرم: میرمصطفی جوادی، حسین سلطانی

دسته 89 کیلوگرم: کیانوش رستمی
دسته 1۰2 کیلوگرم: رسول معتمدی، رضا دهدار

دسته 1۰9 کیلوگرم: مهدی کرمی
دسته 1۰9+ کیلوگرم: علی داودی، علیرضا یوسفی، آیت شریفی

نونیز:
سوارس نصیحتم کرد دیگر آن کار را نکنم

مهاجم لیورپول به ESPN گفته اســت که لوئیس ســوارس پس از کارت 
قرمزش در بازی مقابل کریستال پالاس به او پیام داده و او را نصیحت کرده است.
به گزارش ایســنا به نقل از ساکرنت، داروین نونیز از زمان پیوستن به بنفیکا 
در تابستان امسال شروعی متفاوت در دوران حرفه ای خود در لیورپول را تجربه 
کرد و اوایل این فصل پس از ضربه سر به یواخیم اندرسن مقابل کریستال پالاس 
از بازی اخراج و ۳ بازی نیز محروم شــد. این امر باعث شــد سوارس ملی پوش 
اروگوئه ای و ســابق لیورپول پیامی به نونیز بفرستد و او را نصیحت کند. داروین 
نونیــز به ESPN گفت: این اتفاق چیز خوبی بود زیرا خیلی ها خودشــان را به 
زحمت نمی اندازند که تلفن را بردارند و برای شــما پیام ارسال کنند. کار سوارز 
برای من واقعاً مهم و ارزشــمند بود. لوئیس یک الگو برای خیلی ها اســت و من 
در حال شروع هستم، جوان هستم و باید از سوارس یاد بگیرم زیرا قبلا در لیگ 
برتر با لیورپول بازی کرده اســت. او در ادامه گفت: لوئیس به من گفت که این 
اتفاقات در هر بازی در لیگ برتر رخ می دهد، مدافعان می آیند و من را پیدا می 
کننــد تا من را عصبی کنند. من باید خــودم را قوی کنم و این حرکت را تکرار 
نکنم. من واقعا از این پیام و علاقه او به من قدردانی می کنم. لیورپول نونیز را با 
مبلغی به خدمت گرفت که منابع به ESPN گفتند تا 1۰۰ میلیون یورو ارزش 
خواهد داشــت. او از آن زمان تاکنــون در 1۳ بازی در تمامی رقابت ها ۶ گل به 
ثمر رســانده است. سوارس 82 گل در 1۳۳ بازی برای لیورپول قبل از رفتن به 

بارسلونا به ثمر رساند.

اخبار کوتاه


